
 

Overzicht van moties en toezeggingen d.d. 2 april 2024  
Wijzigingen ten opzichte van de vorige lijst zijn geel gearceerd. 

 

ID Omschrijving Datum Afgedaan Portefeuillehouder Opmerkingen Deadline college 

182 Het college zegt toe uit te zoeken wat er met 

betrekking tot privaatrechtelijke criteria 

mogelijk is, bij het in stand houden van het 

eerste recht van koop bij doorverkoop en of de 

Huisvestingswet dan van toepassing is. 

21-03-2024 Nee Ton van Nieuwkerk   

181 Het college zegt toe het externe advies over 

raadsvoorstel 157-174 naar de raad toe te 

sturen 

21-03-2024 Ja Ton van Nieuwkerk Afgedaan met stuk 352-64.  

180 Het college zegt toe uit te zoeken of de extra 

bemoeienis van de provincie en de 

motiveringsplicht bij de oplegging van bijzonder 

provinciaal landschap (BPL) door de provincie 

ook invloed hebben op de nieuwe 

toekomstbestendige agrarische activiteiten, 

zoals voorgesteld in de Purmervisie. 

21-03-2024 Nee Ton van Nieuwkerk   

179 Het college zegt toe uit te zoeken wat de 

mogelijkheden zijn met betrekking tot de inzet 

van BOA’s in de nacht en de raad vóór de 

raadsvergadering van 4 april hierover te 

informeren. 

 
 
 
 

21-03-2024 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

 4 april 2024 
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178 Het college zegt toe te onderzoeken waarom 

het aanwijzingsbesluit, met betrekking tot het 

bord ‘passanten 3x 24 uur’ in 2017 is 

ingetrokken en of het mogelijk is om het weer 

in te voeren en de raad vóór de 

raadsvergadering van 4 april hierover te 

informeren. 

21-03-2024 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

 4 april 2024 

177 Het college zegt toe uitwerking te geven aan de 

concept-sportvisie 2030 van 

WaterlandNatuurlijk. 

08-03-2024 Nee Roland Wolters   

176 Motie 253-392 verzoekt het college:  

• te onderzoeken of er een zelfbewoningsplicht 

en/of verhuur/bewoningsplicht aan een vaste 

huurder kan worden in gevoerd specifiek op 

Marken   

• te onderzoeken of stimuleringsmaatregelen, 

leegstandsbelasting en/of 

herbestemmingsbeleid ook kan worden 

toegepast op Marken   

• te onderzoeken wat de kosten zijn om een 

beleid gericht op Marken te handhaven  

• hierover terug te rapporteren aan de raad. 

07-03-2024 Nee Ton van Nieuwkerk   

175 Motie 175-207 verzoekt het college van 

burgemeester en wethouders voor de kernen 

Ilpendam, Watergang en Uitdam in de aan de 

raad voor te leggen aanpassing van de nota 

Uiterlijk van Bouwwerken alleen het 

vergunningsvrije regime 1 op te nemen. 

 
 
 
 

07-03-2024 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

  



3 
 

174 Motie 175-206 verzoekt het college van 

burgemeester en wethouders voor het 

beschermde deel van de binnenstad van 

Monnickendam in de aan de raad voor te 

leggen aanpassing van de nota Uiterlijk van 

Bouwwerken regime 2 op te nemen. 

07-03-2024 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

  

173 Motie 175-205 verzoekt het college van 

burgemeester en wethouders binnen de 

begrenzing van het beschermde dorpsgezicht 

van Zuiderwoude in de aan de raad voor te 

leggen aanpassing van de nota Uiterlijk van 

Bouwwerken voor alle panden regime 2 op te 

nemen. 

07-03-2024 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

  

172 Motie 175-201 verzoekt het college van 

burgemeester en wethouders:  

1. Voor de dorpskern en de werven op Marken 

in de aan de raad voor te leggen aanpassing 

van de nota Uiterlijk van Bouwwerken regime 2 

op te nemen   

2. Voor de Minnewegbuurt en voor de 

naoorlogse woningbouw tussen de 

Hoogkamplaan en de Westerstraat in de aan de 

raad voor te leggen aanpassing van de nota 

Uiterlijk van Bouwwerken regime 1 op te 

nemen. 

07-03-2024 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

  

171 Motie 132-158 verzoekt het college: 

- energiearmoedebeleid op te stellen en dit te 

verwerken in het beleidsplan sociaal domein 

dat ter vaststelling aan de raad wordt 

voorgelegd  

- in dit beleid specifiek aandacht te schenken 

aan de effectiviteit van maatregelen en de 

wijze waarop dit vooraf wordt getoetst. 

07-03-2024 Nee Astrid van de 

Weijenberg 
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170 Motie 404-35 verzoekt het college aan de raad 

uiterlijk in september 2024 een voorstel voor te 

leggen voor een begroting met een structureel 

sluitende meerjarenraming, en:  

- aan de raad geen voorstellen meer te doen 

zonder structurele financiële dekking, waarbij 

een onttrekking uit de algemene reserve in dit 

kader niet heeft te gelden als dekking   

- aan de raad geen voorstellen te doen waarbij 

de lokale heffingen met meer stijgen dan de 

inflatiecorrectie, 

07-03-2024 Nee Roland Wolters   

169 Het college zegt toe de resterende 

openstaande vragen van het CDA inzake de 

herinrichting van het plein voor het 

gemeentehuis schriftelijk te beantwoorden en 

daarin ook de vragen over verkeersveiligheid, 

m.b.t. de menging van het fietsverkeer met het 

autoverkeer, in mee te nemen. 

07-03-2024 Ja Harm Scheepstra Afgedaan middels memo 108-220.  

167 Motie 159-809 verzoekt het college:  

• om autoverkeer in de binnenstad gedurende 

een deel van een etmaal te beperken en 

hiertoe met een voorstel te komen, waarbij de 

optie om een voetgangersgebied in te richten 

niet wordt uitgesloten,  

• om, samen met bewoners en lokale 

ondernemers, een bewustwordingscampagne 

te ontwikkelen en uit te voeren om eigen 

bewoners bewust te maken van hun rijgedrag,  

• om het gebruik van de twee matrixborden in 

alle kernen van Waterland, communicatief te 

benutten,  

• om overlaadplekken in te richten aan de 

randen van het autovrije gebied, zodat een deel 

01-02-2024 Nee Harm Scheepstra 20-2-24: wordt uitgevoerd.  
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van het vrachtverkeer niet meer door het oude 

centrum rijdt,  

• om betrokkenen goed en tijdig te raadplegen 

en te informeren voorafgaand aan de invoering 

van maatregelen in hun omgeving,  

• om bij invoering van bovenstaande 

maatregelen voor adequate handhaving 

hiervan te zorgen,  

• om bij invoering van bovenstaande 

maatregelen binnen de budgettaire grenzen 

hiervoor te blijven, zoals neergelegd in de 

begroting van 2024 

166 Het college zegt toe uit te zoeken hoe andere 

gemeenten de handhaving hebben geregeld 

met betrekking tot vislood. 

01-02-2024 Ja Astrid van de 

Weijenberg 

Afgedaan middels Memo 275-53  

165 Het college zegt toe na te vragen of er een 

probleem is voor potentiële kopers van een 

huis in Galgeriet om het huis te verzekeren, in 

verband met het risico op overstromingen. 

01-02-2024 Nee Ton van Nieuwkerk   

163 Het college zegt toe de raad uiterlijk in het 

eerste kwartaal van 2024 te informeren of er 

een risico van precedentwerking is met 

betrekking tot motie 108-213. 

14-12-2023 Nee Harm Scheepstra   

162 Motie 203-126 verzoekt het college:  

- De aanbesteding voor het vervangen van de 

toplaag van de kunstgrasvelden te starten, 

zodanig dat de vervanging van één of meerdere 

toplagen kan plaatsvinden in de zomer van 

2024   

- Onder voorbehoud van goedkeuring van de 

gemeenteraad als voorwaarde voor gunning 

van het werk in de aanbesteding op te nemen  - 

14-12-2023 Nee Roland Wolters 20-2-24: wordt uitgevoerd.  
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In de aanbesteding mogelijk te maken dat het 

vervangen van één of meerdere toplagen kan 

worden gegund   

- Met aangepast voorstel inclusief financiêle 

dekking te komen voor de vervanging van de 

toplagen, 

155 Het college zegt toe raad te informeren op 

welke manier de verenigingen worden 

betrokken bij de vervanging van vier 

kunstgrasvelden. 

16-11-2023 Nee Roland Wolters 20-2-24: Wordt uitgevoerd.  

154 Motie 387-24 roept het college op om 

verzorgingstehuis Swaensborch in 

Monnickendam vanaf 23 november 2023 weer 

op te nemen in de lijst van de stembureaus in 

de gemeente Waterland. 

09-11-2023 Nee Marian van der Weele 20-2-24: wordt uitgevoerd bij de 

eerstvolgende verkiezingen in juni 

(voor het Europees parlement) 

 

153 Motie 345-353 roept het college op,  

- te onderzoeken of het duurzaamheidsfonds 

en haar uitvoeringsregels zodanig te wijzigen 

zijn dat stichtingen, verenigingen, 

kerkgenootschappen zonder winst oogmerk en 

met een ANBI of SBBI status, subsidie via het 

duurzaamheidsfonds Waterland kunnen 

aanvragen   

- de raad te infomeren over de uitkomsten van 

het onderzoek. 

09-11-2023 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

  

151 Motie 253-374 roept het college op om het 

systeem van aanschrijven en het publiceren 

daarvan in het gemeentelijke register van 

publieke beperkingen te gebruiken om in te 

kunnen grijpen bij achterstallig onderhoud. 

 
 

09-11-2023 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

De motie is door het college 

overgenomen. 
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150 Motie 305-74 verzoekt het college:  

- in gesprek te gaan met de Gemeente 

Amsterdam in Q4 van 2023    

- uit te zoeken hoe de stadspas eruit kan zien 

voor Waterland of dat aan Amsterdam te 

vragen om uit te zoeken    

- te onderzoeken wat het zou kosten om een 

stadspas te gaan verstrekken alleen voor 

Waterlanders met een kleine portemonnee. 

09-11-2023 Nee Roland Wolters De motie is door het college 

overgenomen.   Het college heeft 

op 27 februari 2024 een stand van 

zaken gegeven bij de 

beantwoording op schriftelijke 

vragen van de PvdA. 

 

149 Het college zegt toe om, wat betreft 

groenonderhoud, extra aandacht te hebben 

voor beeldbepalende en toeristische plekken 

en daar bij de volgende voortgangsrapportage 

op terug te komen. 

02-11-2023 Nee Harm Scheepstra   

147 Het college zegt toe om uit te zoeken of het 

mogelijk is, om eventueel samen met andere 

gemeenten, bij het CBS aan te dringen op 

beschikbaarstelling van informatie ten aanzien 

van beleidsindicatoren op verschillende 

terreinen (zoals bijvoorbeeld sport en afval). 

02-11-2023 Nee Roland Wolters   

143 Het college zegt toe de raad actief te 

informeren over de uitkomsten van de 

gesprekken met de Bolder, over onder andere 

de besteding van de subsidiegelden. 

19-10-2023 Ja Astrid van de 

Weijenberg 

Afgedaan middels RID 198-9.  

136 Het college zegt toe om de vraag van het lid 

Klein Haneveld over de kosten van de 

onderdoorgang in Broek schriftelijk te 

beantwoorden. 

21-09-2023 Nee Harm Scheepstra   

135 Het college zegt toe in het 

portefeuillehoudersoverleg wethouders 

verkeer in de regio Zaanstreek-Waterland de 

betaalbaarheid van het openbaar vervoer aan 

21-09-2023 Nee Harm Scheepstra   
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de orde te stellen en het resultaat van het 

gesprek terug te koppelen aan de raad. 

134 Het college zegt toe de informatie met 

betrekking tot EBS, zoals investeringen in de 

busremise en nieuwe bussen, naar de raad te 

sturen als de wethouder deze informatie ook 

heeft ontvangen. 

21-09-2023 Nee Harm Scheepstra   

132 Motie 170-134 verzoekt het college de post 

onvoorzien aan te wenden om het rondje langs 

de kernen te laten organiseren. 

04-07-2023 Nee Roland Wolters   

126 Het college zegt toe bij de provincie aandacht 

te vragen voor de toegankelijkheid van de 

Bernhardbrug. 

29-06-2023 Nee Harm Scheepstra   

125 Het college zegt toe voor het einde van 2023 de 

raad een antwoord te geven op de vraag of de 

gemeente een voetgangersbeleid wil 

vormgeven en zo ja, hoe 

29-06-2023 Nee Harm Scheepstra   

120 Het college zegt toe schriftelijk terug te komen 

op de vraag van de PvdA over de analyse van 

budgetoverschrijdingen per 

programmaonderdeel in de jaarrekening 2022, 

met betrekking tot de passage uit het 

accountantsverslag op pagina 27. 

29-06-2023 Nee Roland Wolters   

115 Het college zegt toe dat de raad op de hoogte 

te houden van de ontwikkelingen m.b.t. 

eventuele financiering vanuit het Rijk voor 

eventuele bijkomende kosten die de 

overheveling van bodemtaken met zich 

meebrengt 

01-06-2023 Ja Astrid van de 

Weijenberg 

Afgedaan met raadsvoorstel 176-

411, begroting 2024 (176-413) van 

OD IJmond, paragraaf 5.1.  "Door 

inwerkingtreding van de 

Omgevingswet per 1 januari 2024 

houdt OOIJ in de Begroting 2024 

rekening met de taakuitvoering 

voor de bodemlocaties door 

gemeenten, in plaats van door de 

provincie. Vanuit het Rijk komt 
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hiervoor geen financiering richting 

gemeenten beschikbaar, omdat het 

apparaatskosten betreft. Dit 

betekent hogere kosten voor de 

gemeente, welke deels 

ondervangen zouden kunnen 

worden door leges te gaan heffen. 

Veder dient hiervoor ruimte op de 

begroting gezocht te worden." 

100 Het college zegt toe na te gaan op welke wijze 

de monitoring, met betrekking tot de uitval van 

bussen, plaatsvindt. 

19-01-2023 Nee Harm Scheepstra Tijdens de raadsvergadering van 26 

januari 2023 heeft wethouder 

Scheepstra aangegeven dat de 

Vervoerregio Amsterdam snel 

informatie zal verstrekken over de 

wijze van monitoring.   Tijdens de 

raadsvergadering van 11 mei 2023 

zegt het college aanvullend toe 

richting de Vervoerregio 

Amsterdam, en via hen naar EBS, 

actie te ondernemen naar 

aanleiding van de busuitval richting 

Marken. 

 

97 Motie 267-83 verzoekt het college een 

beleidskader/toetsingskader op te stellen om 

kleine windmolens tot een hoogte van 

maximaal 15 meter met een maximum van één 

per perceel planologisch mogelijk te maken. 

08-12-2022 Nee Astrid van de 

Weijenberg 

  

89 Het college zegt toe in het eerstvolgende 

beleidsplan bench marks toe te voegen, om een 

beeld te krijgen van de hoogte van de online 

veiligheid. 

 

08-09-2022 Nee Marian van der Weele  01-01-2026 
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79 Het college zegt toe voor de volgende 

vergadering via een RID met informatie te 

komen over de stand van zaken met betrekking 

tot het recreëren bij het recreatiegebiedje bij 

de Nes. 

07-07-2022 Nee Roland Wolters  15-09-2022 

63 Het college zegt toe uit te zoeken hoe de 

herplantplicht kan worden uitgevoerd en wat 

de kosten zijn van de uitvoering van het 

verzoek als verwoord in motie 187-25 (motie 

GL dd 3-3-2022, niet in stemming gebracht, in 

de bijlage). 

03-03-2022 Nee Harm Scheepstra   

62 Motie 105-489  verzoekt het college om te 

onderzoeken hoe aan de ontwikkeling van 

bedrijvigheid op het Galgeriet nadere aandacht 

kan worden gegeven   verzoekt het college 

voorts om de uitkomsten van dat onderzoek in 

het overleg met de ontwikkelaars van de 

beoogde wijk te benutten en de raad daar te 

zijner tijd over op de hoogte te stellen, 

03-03-2022 Nee Ton van Nieuwkerk   

61 Motie 105-504 verzoekt het college:  

- om te kijken of er mogelijkheden zijn in het 

vervolgtraject om niet voor alle woningen te 

verplichten er een parkeerplaats bij te kopen   

- om te kijken of er mogelijkheden zijn in het 

vervolgtraject, dat woningkopers van de sociale 

woningen hun parkeerplaats voor dezelfde prijs 

mogen doorverkopen. 

03-03-2022 Nee Ton van Nieuwkerk   

57 Er wordt door het college nog een 

expertmeeting georganiseerd over de prijzen 

en kwaliteit van de te bouwen sociale 

woningen. 

 

17-02-2022 Nee Ton van Nieuwkerk   
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46 Het college zegt toe te kijken naar de 

mogelijkheid van een verbod op gebruik van 

een woning bij oneigenlijke handelingen bij 

verkoop, overdracht of verhuur van een 

woning, aan de hand van voorbeelden in  

buurgemeenten. 

09-12-2021 Nee Ton van Nieuwkerk   

23 Motie 105-457 verzoekt het college om:  

• het volgende burgerparticipatietraject in te 

zetten en  

• dit traject af te ronden vóór 1 december 

2021. (toelichting stappen in motie) 

01-07-2021 Nee Marian van der Weele In de raadsvergadering van 18 

november 2021 heeft het college 

meer tijd gevraagd om deze motie 

uit te voeren. 

 

12 Het college zegt toe een terugkoppeling te 

geven aan de raad van de gesprekken met de 

dijkgraaf en de verantwoordelijk dagelijks 

bestuurder van HHNK over de dijkversterking 

en streeft er naar dit voor 27 mei te doen. 

29-04-2021 Nee Marian van der Weele Tijdens de raadsvergadering van 23 

februari 2023 zegt het college toe 

de raad een 

raadsinformatiedocument te 

sturen met de stand van zaken 

over de verschillende 

dijkversterkingen. 

 

7 Motie 105-434 verzoekt het college: - een deel 

van het kunstbudget voor het Galgeriet te 

reserveren voor wisselende exposities  - een 

kunstcommissie in te stellen voor de 

wisselende exposities op het Galgeriet 

bestaande uit deskundigen uit het werkveld en 

bewoners. 

05-11-2020 Nee Ton van Nieuwkerk Tijdens de raadsvergadering op 16 

november heeft het college 

toegezegd om zo snel mogelijk in 

2024 terug te komen op de 

uitvoering van deze motie. 

 

 


